

German legal entity optimization – FAQs for Partners & Customers

1. Why does Wiley-VCH Verlag GmbH & Co. KGaA change its name and legal form?

As part of a worldwide project, Wiley wants to simplify the German corporate structure and reduce our number of legal entities. The legal entities Wiley-VCH Verlag GmbH & Co. KGaA, John Wiley & Sons GmbH, Wiley Information Services GmbH and Blackwell Verlag GmbH will be merged into one legal entity under this new name approximately from August 1, 2020:

Wiley-VCH GmbH

With this change of legal form, a new **VAT ID DE136766623** and commercial register number will be allocated: **HRB 736569 (Mannheim)**. The local tax number will be **47020/29082**.

2. What does that mean for our valued partners and customers?

Nothing will change except our legal name, and VAT ID. The new company takes over all rights and obligations from existing contracts. Our services will remain the same. Your contacts are available to you as usual.

3. What changes can I expect to see from Wiley-VCH?

Nothing will change except our legal name, and VAT ID. However, as you may expect we will be making use of our legal name and VAT ID as appropriate in our documentation and communications. Examples of this include a change in our e-mail signatures, business cards and invoices.

4. Does Wiley-VCH have a new bank account?

No, the bank account remains the same:

J.P. Morgan AG
Taunus Turm · Taunustor 1
60310 Frankfurt, Germany
IBAN: DE55501108006161517443
BIC: CHASDEFX

5. I have further questions. Who can I talk to?

If you have any further questions please [Contact Us](#). To contact our Books Customer Service team in particular, please contact us at service@wiley-vch.de.

German legal entity optimization – FAQs for Customers - German

1. Warum ändert Wiley-VCH Verlag GmbH & Co. KGaA Namen und Rechtsform?

Im Rahmen eines weltweiten Projekts will Wiley die deutsche Unternehmensstruktur vereinfachen und die Anzahl der Gesellschaften reduzieren. Die Gesellschaften Wiley-VCH Verlag GmbH & Co. KGaA, John Wiley & Sons GmbH, Wiley Information Services GmbH und Blackwell Verlag GmbH werden etwa ab 1. August 2020 unter diesem neuen Namen zu einer Gesellschaft verschmolzen:

Wiley-VCH GmbH

Mit diesem Rechtsformwechsel wurden die **USt-ID: DE136766623** und Handelsregisternummer neu zugeteilt: **HRB 736569 (Mannheim)**. Die Steuernummer bleibt unverändert **47020/29082**.

2. Was bedeutet dies für unsere geschätzten Kunden?

Für Sie ändert sich nichts außer unserem Namen und der USt-ID. Die neue Gesellschaft übernimmt alle Rechte und Pflichten aus bestehenden Verträgen. Unsere Dienstleistungen für Sie bleiben unverändert. Ihre Kontaktpersonen sind weiterhin für Sie wie gewohnt erreichbar.

3. Welche Änderungen kann ich von Wiley-VCH erwarten?

Für Sie ändert sich nichts außer unserem Namen und der USt-ID. Daher werden wir in unseren Unterlagen und Mitteilungen unseren neuen gesetzlichen Namen und unsere Umsatzsteuer-ID verwenden. Beispiele hierfür sind Änderungen unserer E-Mail-Signaturen, Visitenkarten und Rechnungen.

4. Haben Sie eine neue Bankverbindung?

Nein, die Bankverbindung bleibt unverändert:

J.P. Morgan AG
Taunus Turm · Taunustor 1
60310 Frankfurt, Germany
IBAN: DE55501108006161517443
BIC: CHASDEFX

5. Ich habe weitere Fragen. Mit wem kann ich darüber sprechen?

Für alle weiteren Fragen, können Sie uns über [Contact Us](#) erreichen. Für Rückfragen Bücher betreffend, wenden Sie sich bitte an service@wiley-vch.de.